
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej wspólnie z Komisją Regulaminowo- 
Inwentaryzacyjną i Etyki Radnych.

W  dniu 16 grudnia  2008 r.

SE-PO. 0063-2-11/08

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- obecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek  Mrozowski-  Burmistrz  Miasta,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Anna  Ślagórska- 
Zastępca Burmistrza Miasta.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie Budżetu Miasta na 2009r.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Analiza wniosków Komisji i stopnia ich realizacji za 2008 rok. 
4. Sprawy bieżące.

Dot. punktu 1

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Projekt budżetu miasta na 2009 rok został już omówiony na poprzedniej komisji. Mam pytanie 
do pani Skarbnik czy ma coś do dodania?

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia autopoprawkę do projektu budżetu na 2009 rok.
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Dyskusja nt projektu budżetu miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowej
2. J. Moćko - Członek Komisji Finansowej
3. A. Świątek - Członek Komisji Finansowej
4. M. Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK-RM
5. W. Konderak - Członek Komisji Finansowej
6. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
7. T. Kosmala - Członek Komisji Regulaminowej
8. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji Finansowej
9. K. Francikowski - Przewodniczący Komisji Regulaminowej
10.M. Rajca - Członek Komisji  Regulaminowej ( odczytuje wniosek 

Komisji  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa  z  dnia  15  grudnia  2008r.  O 
następującej  treści: Komisja  wnioskuje o zabezpieczenie kwoty 300.000zł  w budżecie  
miasta na 2009 rok z przeznaczeniem na zakup sprzętu niezbędnego dla szpitala w 
Czeladzi wskazując ewentualne źródło w zmniejszeniu rezerwy budżetowej.

11. Z. Bazańska - Członek Komisji Regulaminowej
12. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
13. M. Mrozowski - Burmistrz  Miasta  (  jest  przeciwny  wnioskowi 

zgłoszonemu przez Komisję Polityki Społecznej ponieważ nie wiadomo jakie będą dalsze losy 
szpitala w Czeladzi)

14. W. Oczkowicz - Członek Komisji Finansowej
15. M. Kędzierski - Członek Komisji Regulaminowej

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proponuję  przegłosować  przez  członków  Komisji  Finansowej  wniosek  Komisji  Polityki  
Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa o następującej treści:

Komisja  wnioskuje  o  zabezpieczenie  kwoty  300.000  zł  w  budżecie  miasta  na  2009  rok  z  
przeznaczeniem na zakup sprzętu niezbędnego dla szpitala w Czeladzi wskazując ewentualne  
źródło w zmniejszeniu rezerwy budżetowej.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE 

2 za
4 przeciw
1 wstrzymał się
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Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek nie został przyjęty przez Komisję.



Dot. punktu 2

Andrzej Świątek                            -                             Członek Komisji   

- Wnioskuję do pana burmistrza by omówić uchwały dot. zakupu nieruchomości.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Omawia następujące uchwały:

1. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 144 k.m. 12 o  
pow. 215 m.kw. położnej przy ul. Pieńkowskiego 13 w Czeladzi.

2. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 146.1 k.m. 12 
o pow.211 m. kw. Położnej przy ul. Pieńkowskiego 11 w Czeladzi.

3. W sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanych działek nr 96/1 oraz 
96/2 k.m. 21 o pow. łącznej 480 m.kw. Położonych przy ul. Rynek 2 w Czeladzi. 

4. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 99 k.m. 21 o 
pow. 700 m.kw. położonej przy ul. Rynek 20 w Czeladzi.

5. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 138 k.m. 21 o  
pow. 214 m.kw. położonej przy ul. Kaczej 8 w Czeladzi.

6. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanych działek nr 15/2 oraz 
15/1 k.m. 12 o pow. łącznej 614 m. kw. Położonych przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

7. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 205 k.m. 12 o  
pow. 414 m. kw. Położonej przy ul. Bytomskiej 20 w Czeladzi.

8. w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 116/1 k.m. 21 
o pow. 356 m. kw. Położnej przy ul. Kaczej 14 w Czeladzi.

Dyskusja nt w/w uchwał.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Światek - Członek Komisji Finansowej
2. Z. Bazańska - Członek Komisji Regulaminowej
3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowej
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji Finansowej
5. T. Kosmala - Członek Komisji Regulaminowej
6. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
7. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu budżetu miasta na 2009 rok wraz z autopoprawką?
- Kto jest za?
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GŁOSOWANIE 

6 za
1 przeciw



0 wstrzymujących się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  budżetu  miasta  na  2009  rok  został  pozytywnie 
zaopiniowany  przez Komisję.

Dot. punktu 3

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do planu pracy Komisji Finansowo- Budżetowej na 2009 rok.

Komisja nie zgłosiła uwag do proponowanego planu pracy Komisji Finansowo- Budżetowej na 2009  
rok  przez Przewodniczącą Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji?

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że plan pracy Komisji został przyjęty  przez Komisję.

Dot. punktu 4

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny punkt to analiza wniosków i stopnia ich realizacji za 2008 rok.
- Czy są pytania, uwag?

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag.

4

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za przyjęciem tego materiału?



GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał dot. analizy wniosków Komisji i stopnia ich realizacji  
za 2008 rok  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dot. punktu 5

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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